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Temadag kollektivtrafik minnesanteckningar 

Plats och tid Öland, 2023-02-08 13-15. 

Närvarande Amalia Setterstig, trafikplanerare 

Marianne Ardin, nämndsekreterare 

Henrik Jörgensen, kollektivtrafikstrateg 
Jyrki Vainio, enhetschef teknikförvaltningen 

Per Edman (V) 

Wolfgang Brunner (MP) 

Tommy Gardell (S) 

Mariette Nicander (M) 

Peter Oliveskog (SD) 

Stefan Nypelius (C) 

 

 
 

 

  

   

 



 

 

 

Register 
 

1 Mötet öppnas  

2 Presentation personal som arbetar med kollektivtrafiken idag 

3.        Presentation och genomgång förslag till nytt stadslinjenät 

4.       Remiss för trafikförsörjningsprogram. 

5.        Hållplatshandboken 

6.        Övriga frågor 

7. Mötet avslutas  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

1. Ordförande Mariette Nicander (M) hälsade välkommen.  
 

2. Enhetschef Jyrki Vainio presenterade kollektivtrafikenheten som den 
ser ut idag. 
 

3. Kollektivtrafikstrateg Henrik Jörgensen presenterade förslag till nytt 
stadslinjenät. Förslaget togs fram av en extern konsult och innebär 
bland annat halvtimmestrafik. Införandedatum är inte beslutat än. 
Kollektivtrafikenheten önskar få beslut att fortsätta arbetet på utsatt 
plan. Ärendet återkommer till tekniska nämndens arbetsutskott med 
förslag till beslut. 
 

4. Remiss för trafikförsörjningsprogram. Kollektivtrafikstrateg Henrik 
Jörgensen berättade att trafikförsörjningsprogrammet nu skickas ut på 
remiss. Inriktningarna som diskuterades på temadagen gicks igenom. 
 

5. Kollektivtrafikstrateg Henrik Jörgensen berättade om 
Hållplatshandboken. Ordförande Mariette Nicander (M) frågade hur 
stor del av vägnätet som berörs ligger på statlig väg och vilka ligger på 
kommunal väg. Trafikplanerare Amalia Setterstig svarade att i stora 
drag är alla hållplatser i stad och tätort på kommunalväg och utanför 
tätort på statlig väg. 
 

6. Övriga frågor. Ordförande Mariette Nicander (M) frågade vilka andra 
frågor som är aktuella hos kollektivtrafikenheten. Enhetschef Jyrki 
Vainio svarade att färdtjänst och sjukresor inte ska glömmas bort. Per 
Edman (V) frågade när beställningscentralen ska upphandlas nästa 
gång. Enhetschef Jyrki Vainio svarade att upphandling kommer att 
förberedas under 2024. Kollektivtrafikutskottet ska kallas till möten 
med DRT. 
 

7. Mötet avslutas. Nästa möte för kollektivtrafikutskottet 13 mars kl 13-16 
i lokal Graip Visborg 2376. 
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